

REGISTRATION GUIDE



SON RISE

سن راييز

CENTER FOR SPECIAL ABILITIES

Telephone: +971 2 582 7060
Mobile: +971 52 720 1380
E-mail: info@sonriseuae.com

Villa No. 120, Muroor Street. (Near Carrefour roundabout)
Abu Dhabi, United Arab Emirates

Opening Hours: Saturday - Thursday / 8:00 AM till 8:00 PM



INTRODUCTION

OUR VISION

The Sonrise Centre aims to provide comprehensive services to the beneficiaries, give their families adequate support, and create effective communication between the beneficiaries' immediate environments, to ensure access to the highest levels of development at all levels.

رؤيتنا

يهدف مركز سن راييز إلى تقديم خدمات شاملة للمستفيدين ، وإعطاءهم دعم كاف للأسر ، وخلق تواصل فعال بين المستفيدين. خلق بيئات فورية ، لضمان الوصول إلى أعلى مستويات التنمية على جميع المستويات

OUR MISSION

Promoting teamwork within a multidisciplinary team to empower the beneficiaries and provide distinguished services within a stimulating work environment.

مهمتنا

تعزيز العمل الجماعي ضمن فريق متعدد التخصصات لتمكين المستفيدين وتقديم خدمات مميزة ضمن بيئة عمل محفزة.

THE VALUES

Adopted by the centre Creativity and distinction, teamwork, honesty and transparency, dedication and sincerity.

القيم

التيبنى في المركز ، الإبداع والتميز ، العمل الجماعي ، الأمانة والشفافية ، الإخلاص والإخلاص.

OUR SERVICES

We offer a variety of individual therapy sessions in both Arabic and English: behavioral therapy, language and speech rehabilitation, occupational therapy, and special education. Services are provided from Saturday to Thursday, from eight in the morning until eight in the evening.

خدماتنا

نقدم مجموعة متنوعة من جلسات العلاج الفردي باللغتين العربية والإنجليزية: العلاج السلوكي ، وإعادة تأهيل اللغة والكلام ، والعلاج الوظيفي ، والتعليم الخاص. يتم تقديم الخدمات من السبت إلى الخميس ، من الساعة الثامنة صباحًا حتى الثامنة مساءً.

REGISTRATION GUIDE

REGISTRATION REQUIREMENTS AND CONDITIONS

- That the beneficiary age falls within the age stage (2-18)
- Submit an approved medical or psychological report
- Provide all documents required for registration
- Undergo an internal evaluation at the centre
- Approval of fees for medical services
- Agreeing to receive the individual treatment plan after 3 sessions following the internal
- Evaluation

متطلبات وشروط التسجيل

- أن يكون عمر المستفيد ضمن المرحلة العمرية (2-18).
- تقديم تقرير طبي أو نفسي معتمد
- تقديم جميع المستندات المطلوبة للتسجيل
- الخضوع للتقييم الداخلي في المركز
- اعتماد رسوم الخدمات الطبية
- الموافقة على تلقي خطة العلاج الفردية بعد 3 جلسات بعد العلاج الداخلي
- تقييم

DOCUMENTS REQUIRED FOR REGISTRATION

In case People of determination card issued by the Ministry of Community Development - the beneficiary needs to receive a special education service

- The passport of the beneficiary and the guardian
- The Emirates ID of the beneficiary –
- Medical reports, medications and treatments, if any
- Psychological reports, if any

المستندات المطلوبة للتسجيل

- في حالة بطاقة أصحاب الهمم الصادرة عن وزارة تنمية المجتمع – يحتاج المستفيد الحصول على خدمة التربية الخاصة
- جواز سفر المستحق وولي الأمر
 - الهوية الإماراتية للمستفيد –
 - التقارير الطبية والأدوية والعلاجات إن وجدت
 - التقارير النفسية إن وجدت

TREATMENT PROGRAMS USED IN THE SESSIONS

The centre subject: an introduction to special education D. Jamal Al-Khatib

- Ables Programs
- ACE Programs

برامج العلاج المستخدمة في الجلسات

موضوع و فكرة المركز مقتبسة من : مقدمة للتربية
الخاصة د. جمال الخطيب

- برامج Ables
- برامج ايس

FEES FOR INDIVIDUAL SESSIONS

- Behaviour therapy session 350 AED
- Occupational therapy session, 350 AED
- Language and speech rehabilitation session, 350 AED
- Special education session 350 AED

رسوم الجلسات الفردية

- جلسة علاج سلوكي ٣٥٠ درهم
- جلسة علاج وظيفي ٣٥٠ درهم
- جلسة تأهيل النطق واللغة ٣٥٠ درهم
- دورة التربية الخاصة ٣٥٠ درهم

PAYMENT MECHANISM

- All services and care packages are paid in advance
- Payment is accepted in cash, card or check
- In the event that a government or charitable entity helps pay the fees, the amount provided by the entity will be returned to the guardian

آلية الدفع

- يتم دفع جميع حزم الخدمات والرعاية مقدماً
- يتم قبول الدفع نقداً أو بالبطاقة أو بشيك
- المبلغ المقدم في حالة مساعدة جهة حكومية أو خيرية في دفع الرسوم من قبل الكيان سيتم إرجاعها إلى الوصي

MECHANISM OF ACTION

- On the first visit, the parents are briefed on the service provision agreement for signature, and the specialist makes an initial consultation in which the next steps are determined:
- The concerned specialists evaluate the child and inform the parents of the number of suggested sessions.
- A weekly schedule is arranged for sessions, and parents are asked to complete the required documents
- After 3 sessions, a special individual plan is prepared, discussed with the parents and obtained their signature.
- Notes and a summary of the sessions are provided immediately after the end of each session. The child is re-evaluated after the end of every 3 months, or as requested by the parents.

آلية العمل

- في الزيارة الأولى يطلع أولياء الأمور على اتفاقية تقديم الخدمة للتوقيع عليها, ويقوم الأخصائي بإجراء استشارة أولية يتم من خلالها تحديد الخطوات التالية:
- يقوم المختصون بتقييم الطفل وإبلاغ الوالدين بعدد الجلسات المقترحة
- يتم ترتيب جدول أسبوعي للجلسات , ويطلب من أولياء الأمور إكمال المطلوب من المستندات
- بعد 3 جلسات , يتم إعداد خطة فردية خاصة ومناقشتها مع الوالدين والحصول على توقيعهم
- يتم توفير الملاحظات وملخص الجلسات مباشرة بعد نهاية كل جلسة- حصة- .
- يتم إعادة تقييم الطفل بعد نهاية كل 3 أشهر , أو حسب طلب الآباء

STOPPING THE SERVICE' REASONS

- Failure to provide the required documents in full, including the People of Determination card, in the event the beneficiary receives the special education service
- Absence without prior communication for three consecutive sessions, as this affects the effectiveness of the treatment program.
- Upon the expiration of the deadline and the absence of sufficient reasons for the extension, the parents shall be contacted to notify the suspension of the service until the points required of the family to work on to continue providing services are dealt with

اسباب ايقاف الخدمة

- عدم تقديم المستندات المطلوبة كاملة بما في ذلك أصحاب الهمم
- البطاقة في حال حصول المستفيد على خدمة التربية الخاصة
- الغياب دون اتصال مسبق لمدة ثلاث جلسات متتالية , حيث يؤثر ذلك على فعالية برنامج العلاج.
- عند انتهاء الموعد النهائي وعدم وجود أسباب كافية للتمديد , يتم الاتصال بالوالدين لإخطارهم بتعليق الخدمة حتى يتم التعامل مع النقاط المطلوبة من الأسرة للعمل عليها لمواصلة تقديم الخدمات.

RESCHEDULE AND CANCEL SESSION'S POLICY

In the event that the parents wish to change the date of the session or cancel it, contact the centre in advance of no less than 24 hours from the date of the session. Otherwise, 50% of the session value is calculated, taking into account emergency cases. In the event that the session must be changed or cancelled for a reason related to the centre or the therapist, the parents are contacted in advance, and no fees are deducted.

إعادة جدولة وإلغاء سياسة الجلسة

في حالة رغبة الوالدين في تغيير موعد الجلسة أو إلغائها ، تواصل مع المركز مقدّمًا بما لا يقل عن ٢٤ ساعة من تاريخ الجلسة. خلاف ذلك ، يتم احتساب ٥٠% من قيمة الجلسة مع مراعاة الحالات الطارئة. في حالة وجود ملف يجب تغيير الجلسة أو إلغاؤها لسبب يتعلق بالمركز أو المعالج يتم الاتصال بالوالدين مقدّمًا ، ولا يتم خصم أي رسوم

